
 
 
 
 
 
ACTA DEL CONSELL DE DISTRICTE EST 
 
Data: 17 de juny de 2021 

Hora: 18 h 

Format: Presencial i Telemàtica 

Lloc: Sala de Plens Ajuntament 

 

Hi assisteixen: 
 

• Ana Maria Segura Valls 
• Antonio Avellana (AV Vinyets i Molí Vell 
• Alex Sancho Solé (Esplai La Barretina) 
• Carles Campdepadrós Garcia (Ciutadans) 
• Carles Fabian Lapuente (Veí) 
• Emilio Pérez López 
• Encarni Cazalla Cid (AMPA Massallera i Ítaca) 
• Isabel Herrero 
• Jesús Sanz (Federació Catalana de Pentatló Modern) 
• Joan Ros (Sant Boi Comerç) 
• Josep Sánchez 
• Luis Miguel Pérez 
• Maria Antonia Bosch (Banc dels Aliments) 
• Minto Roteta (AV Casc Antic) 
• Mireia Mendoza (Veïna) 
• Montse Navarro (Veïna) 
• Neus Ros (Veïna) 
• Núria Aleu (AV La Unió) 
• Pedro Pérez (Veí) 
• Pilar Parras (AV La Unió) 
• Raquel Vizcaya (AV La Unió) 
• Rosario Murcia (Veïna) 
• Ruth Vilà 
• Santos Salas 
• Sixt Oriol 
• Silvia Piernas 
• Xavier Romera (Veí) 
• Cisco Muñoz (tècnic Districte) 
• Antoni Marin (arquitecte) 
• Cesar Thovar (regidor districte) 
• José Angel Carcelén (1r tinent d’Alcaldia. Àrea d'Actuació Política de Ciutat Sostenible 

i Saludable) 
S'excusen 
 

• Jaume Sans 
• Silvia Castanera 
• Sonia Castro 
• Amor del Álamo 

 
 



 
Ordre del dia: 

 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
2. Proposta nova comissió de treball: comerç, hostaleria i veïnat al casc antic 
3. Visió global de l'urbanisme al Districte Est 
4. Precs i preguntes 

 

Desenvolupament de la sessió 

 
Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
 
 Es dona per aprovada l’acta del consell del dia 3 de març de 2021. 
 

Proposta nova comissió de treball 

 

Les dues associacions de veïns del barri Centre proposen al Consell posar en marxa una 
comissió sobre comerç, hostaleria i veïnat al Casc Antic. S'aprova la proposta i 
s'incorpora aquesta comissió al Consell del Districte Est. Els interessats en participar-hi 
poden posar-se en contacte amb el tècnic del districte a districteest@santboi.cat. 
Es posa en coneixement dels assistents que de les 4 comissions que es van aprovar 
només s'ha aconseguit engegar la de mobilitat, les altres tres (Dinamització de l'espai 
públic, Foment de la participació i Gent gran) no han començat per falta d'assistència. 
Els interessats en participar en alguna  poden posar-se en contacte amb el tècnic a 
districteest@santboi.cat 
 

Visió global de l'urbanisme al Districte Est  

 

José Angel Carcelén inicia l'exposició sobre la temàtica central del Consell: Una visió 
global de l'Urbanisme al Districte Est i passa un power point amb els següents punts: 
 
- Evolució del model de ciutat 
- Evolució urbana, vertebració de la ciutat 
- Nou model de ciutat basat en l'espai obert 
- Eix cívic i estructura dels barris de la ciutat 
- Espais forestals 
- Oasis 
- Actuacions de desenvolupament del districte 
- Projecte de regeneració urbana al sector de pisos Muntanyeta 
- Actuació prevista al C. Sant Pere 
 

Precs i preguntes 
 
Una veïna reivindica intervenció integral al barri de la Muntanyeta. 
Es reivindica també el tema de l'accessibilitat i que hi ha molta inclinació en alguns carrers del 
Puig del Castell. 
Es comenta que hi han carrers del nucli antic que sempre fan pudor al clavegueram. 
Es pregunta quin serà el nombre d'habitatges nous. L'habitatge nou no sempre comporta una 
millora de l'espai públic. 
 
José Angel Carcelén comenta que s'han fet petites intervencions al barri de la Muntanyeta, que 
ara es començaran les obres del carrer de Mossèn Jacint Verdaguer i posteriorment es farà un 
tractament global a aquest espai. 



A la zona del Puig del Castell es vol preservar l'espai públic per als vianants i deixar els cotxes 
cap enfora de la ciutat. 
Pel que fa a la pudor d'alguns carrers del nucli antic, és deu a que el clavegueram necessita unes 
finestres de ventilació i per això fa mala olor de vegades, sobretot quan plou poc. 
Necessitem habitatges nous perquè la joventut es quedi a  viure a Sant Boi, però tot i això hi ha 
un ampli consens  al voltant de l’estima al nostre entorn natural i aquesta és l'estratègia de 
ciutat, sostenible i saludable i per tant les peces d'espai públic seran molt considerables. 
 
José Angel Carcelén ha de marxar per rebre  la família de la nena assassinada i fer el minut de 
silenci. Es fa el minut de silenci també dins del Consell. 
 
Queda pendent de resposta: 
 

• Com quedarà l'enllaç amb la C-32 i com està la situació d'aquesta obra? 
• On es posarà la deixalleria que es troba actualment a la pl. de la República? 
• Per què no hi ha als instituts de Sant Boi cap branca d'infermeria? 

 
Es queden sense intervenir Lluís Bàguenas i Raquel Vizcaya. 
 
S'acorda que al consell del dia 7 de juliol es dedicarà la seva intervenció a urbanisme i es 
traslladarà el punt del tema de Seguretat per al setembre. 
 
Es recull la proposta que es mantingui el dia que estigui programat el Consell del Districte i que 
si algun dels ponents no pot venir que pugui delegar en algú del seu equip de treball perquè faci 
la ponència. 
 
 
Es tanca la sessió a les 20 hores. 


